



8D6N

JEJU BUSAN KOREA

Cherry Blossom

8天6晚 济州釜山韩国樱花节

KRJBTS | Mid Mar - Mid Apr 2024



I WAS
HERE!

SCAN FOR
DIGITAL COPY



COUNTRY FOCUSED

Treasure Island Jeju offer volcanic crags and rural life, beautiful beaches, famous Mount Halla to "haenyeo" divers gathering fresh seafood, and the iconic "grandfather statues" displayed.

SEONGSAN SUNRISE PEAK



Wifi
Router



PACE

Relaxed

Active

HIGHLIGHTS

JEJU

- O'Sulloc Green Tea Museum
- Arte Museum
- Saebyeol Heyyo Farm
- Camelia Hill
- Chilsungro Shopping Town
- Jeju Haenyeo Museum
- Seongsan Sunrise Peak
- *Women Diver Performance
- Jeju Herb Dongsan
- Foot Bath Experience
- Dongmun Market

BUSAN

- Haeundae Dalmajigil Road (Cherry Blossom)
- Daejeo Eco Park (Cherry Blossom)
- Gamcheon Culture Village (Cherry Blossom)
- BIFF Square
- Nampodong

DAEGU

- E-World (Cherry Blossom)
- 83 Tower (Cherry Blossom)

DANYANG

- Mancheonha Skywalk

GYEONGGGIDO

- Premium Outlet Shopping

SEOUL

- Namsan Tower (Cherry Blossom)
- Gwangjang Market
- Myeongdong Shopping
- Painter Show Season 2



DELICACIES

Meal Plan

6 Breakfasts, 6 Lunches, 3 Dinners

Specialties

- Ginseng Chicken Soup + Aabalone (Michelin Guide)
- Korean BBQ Pork

4-5★ HOTELS

2N Jeju Best Western Hotel or similar

1N Busan Crown Harbor Hotel or similar

1N Daegu Interburgo Hotel or similar

2N Seoul Novotel Hotel or similar

*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.



JEJU CHERRY BLOSSOM

8D6N Jeju Busan Korea *Cherry Blossom*

01 SINGAPORE ▶ INCHEON

Assemble at the airport for your flight to Incheon.

(For SQ Morning flight arrival afternoon, tour will be 8D7N and transfer to Hotel to rest for the day.)

02 ARRIVAL INCHEON ▶ GIMPO ▶ JEJU ISLAND

Lunch, Dinner

Today transfer to **Gimpo Airport** for your **domestic flight** to **Jeju**. Visit **O'sulloc Tea Museum** for some lovely photos at the green tea plantation and get to try their popular **Green tea ice cream**. Then, head over to **Arte Museum** for the immersive media art exhibitions through mixture of light and sound. Next, enjoy some up close and feeding experience with animals at **Saebyeol Heyyo Farm**. Continue on to **Camellia Hill**, a lovely garden with over 500 different species of wildflowers, trees and plants. This evening, spend some time at **Chilsungro Shopping Town**.

03 JEJU ISLAND

Breakfast, Lunch, Dinner

This morning, visit **Jeju Haenyeo Museum** that exhibits haenyeo activities and lives. Then, head over to UNESCO World Heritage Site **Seongsan Ilchulbong** where you can hike up to the top of the crater, which resembles a gigantic crown, for fantastic views of Jeju. You may have the chance to spot **Jeju Women Diver performance** if time permit. Proceed to **Herb Dongsan** to enjoy the herbal scents and seasonal florals. After that, have a healing **Foot Bath Experience** that is great for blood circulation and muscle relaxation. End the day with a visit to **Traditional Dongmun Market** where street, night, traditional, and seafood market are all combined in one place for you to eat and shop.

04 JEJU ISLAND ▶ BUSAN

Breakfast, Lunch, Dinner

After breakfast, take a **Domestic flight** to **Busan**. Upon arrival, proceed to **Daejeo Ecological Park** and **Dalmaji Hill** for cherry blossom viewing. After that, explore **Gamcheon Culture Village** featuring a village of colorful houses, painted murals, shops & cafes. Then spend the evening at **BIFF Square** and **Nampodong** where you can find handprints of some Korean actors on the ground.



WOMEN DIVER PERFORMANCE

05 BUSAN ▶ DAEGU

Breakfast, Lunch

Today, explore **Ahopsan Forest** covered in bamboo and film site of K-drama 'The King: Eternal Monarch'. Then travel to Daegu city and head to visit romantic the **E-World** and **83 Tower** surrounded by cherry blossom.

06 DANYANG ▶ GYEONGGIDO ▶ SEOUL

Breakfast, Lunch

Begin your day with a journey to **Mancheonha Skywalk** with glass bottom and provide an 360 panoramic view. Then, visit **Premium outlet** for some shopping time. Finally head to Seoul city for your overnight stay.

07 SEOUL

Breakfast, Lunch

After breakfast, proceed to **Namsan Tower** for panoramic view of downtown Seoul. En-route, make a stop at a Ginseng Gallery and Cosmetic Shop for a spot of shopping. Afterward, head over to the bustling **Myeongdong shopping**, where you can find fashionable clothing at affordable prices and indulge in delectable snacks from street vendors. Conclude your day by immersing yourself in the captivating **Painter Show Season 2**.

08 SEOUL ▶ SINGAPORE

Breakfast

After breakfast, make a delightful visit to **Gwangjang Market**. Food enthusiasts will be delighted by the multitude of small stalls offering a wide range of street food and traditional Korean dishes. Along the way, make a stop at the **Healthy Liver showroom**. Finally, conclude your memorable journey by transferring to Incheon International Airport for your return flight to Singapore.

Service Fee Guideline: (Based on 8D6N)

- KRW90,000 per pax

Notes:

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English itinerary.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- Any detour is subject to USD250 charge per pax.
- Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.

8天6晚 济州釜山韩国樱花节

行程亮点

济州岛

- O'sulloc雪绿茶博物馆
- ARTE 艺术博物馆
- Saebyeol Heyyo农场
- 山茶花之丘
- 七星路购物城
- 城山日出峰
- 海女博物馆
- 药草园
- 足浴体验
- 东门市场

釜山

- 海云台柳荫道 (樱花)
- 大苴生态公园 (樱花)
- 甘川文化村 (樱花)
- BIFF广场
- 南浦洞

大邱

- E-World (樱花)
- 83塔 (樱花)

丹阳

- 满天下天空步道

京畿道

- 名牌折扣购物中心

首尔

- 南山塔 (樱花)
- 广藏市场
- 明洞购物街
- 涂鸦秀 第二季



釜山樱花

01 新加坡 ▶ 仁川
在机场集合，搭乘航班飞往仁川。

02 金浦 ▶ 济州岛 (国内行班)
午餐, 晚餐
今天转机到金浦机场，搭乘国内航班前往**济州岛**。参观**雪绿茶博物馆**，并尝试受欢迎的绿茶冰淇淋。然后前往**Arte博物馆**，欣赏通过光和声音混合呈现的沉浸式媒体艺术展览。接下来，在**Saebyeol Heyyo农场**与动物近距离接触和喂食。继续前往**山茶花山**，一个拥有500多种不同野花、树木和植物的可爱花园。今晚，在**七星路购物区**度过一些时间。



南山塔

03 济州岛
早餐, 午餐, 晚餐
今天早上，参观济州岛**海女博物馆**，展示了海女的活动和生活。然后前往**城山日出峰**，可以徒步上欣赏济州岛的壮丽景色。如果时间允许，您还有机会观看**海女潜水**表演。前往**草药园**享受草药的香气和季节性的花卉。之后，体验**脚足浴**，有助于促进血液循环和肌肉放松。然后，参观传统**东门市场**，可供您品尝美食和购物。

时尚服装，并享用来自街边摊贩的美味小吃。今晚，沉浸在迷人的**涂鸦秀第二季**中。

08 首尔 ▶ 新加坡
早餐
早餐后，愉快地前往**广藏市场**。美食爱好者可以在这里品尝众多各种街头食品 and 传统韩国美食。途中，停留在**健康肝展示厅**。最后，前往仁川国际机场，结束这次难忘的旅程，返回新加坡。



涂鸦秀

04 济州岛 ▶ 釜山 (国内行班)
早餐, 午餐, 晚餐
早餐后，乘坐国内航班前往**釜山**。抵达后，前往**大渚生态公园**和**塔马吉山岗**欣赏樱花。之后，探索**甘川文化村**，这里有着五颜六色的房屋、绘画壁画、商店和咖啡馆。然后在**BIFF广场**和**南浦洞**度过傍晚，在地面上你可以找到一些韩国演员的手印。

05 釜山 ▶ 大邱
早餐, 午餐
今天，探索覆盖着竹子的**九峰山林**，也是韩剧《**永远的君主**》的拍摄地。然后前往大邱，参观浪漫的**E-World**和被樱花环绕的**83塔**。

06 大邱 ▶ 丹阳 ▶ 京畿道 ▶ 首尔
早餐, 午餐
这天，前往拥有玻璃底部的**满天下天空步道**，欣赏360度全景视图。然后，参观**名牌折扣购物中心**进行一些购物。最后，前往首尔市进行过夜。

07 首尔
早餐, 午餐
早餐后，前往**南山塔**，欣赏首尔的全景和樱花。途中，停留在**v和化妆品店**，购物一番。之后，前往**明洞购物区**，在那里你可以以实惠的价格购买

行程费用未包含：
导游司机小费(8天6晚为标准)

• 每人90,000韩圆

备注：

1. 由于不可预见的变化、天气条件，公司保留更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
2. 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行程为准。
3. 除非另有说明，否则旅游将以中文解说进行。
4. 领队指派是主观的，由公司自行决定。
5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。
6. 任何航班偏差均需支付每人最低SGD250的票价差额
7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数，20名以上旅客安排随团领队。